
1 

 
 

 

 Sak Ansvar 

1 Referat  

Godkjenning av referat fra sist Strategiforum. 

 

Ruter 

2 Operatørpresentasjon – AKT 

Det er innført rullerende innlegg fra operatørene på en halv time, 
og denne gangen var det AKT ved administrerende direktør Jafar 
Altememy sin tur.  
 
Se egen presentasjon. 

 

Det ble kommunisert at det er dårlig kvalitet på en del toaletter og 

hvilerom for sjåfører, og at dette temaet bør vurderes løftes i 

fellesskap. 

 

Organisering av ansvaret for bussanlegg ble pekt på som en 

utfordring for operatørene og det er et felles ønske om 

profesjonalisering.  

Akershus 
Kollektiv 
Terminaler  

3 Ruters arbeid på fremtidens mobilitet og konsekvens for 
Ruters egen organisasjon 
Bernt Reitan Jenssen ga et innblikk i noen av Ruters tanker om 
fremtidens mobilitet samt hvordan Ruter rigger sin organisasjon for 
å møte nye behov og muligheter.  
 

Ruter 

  
Til stede: 
Cato Hellesjø (Sporveien) 
Marianne Vik (Sporveien) 
Per Magne Mathisen (Sporveien) 
Jan Egil Meling (Sporveien Trikken) 
Kjell Knarbakk (Unibuss)  
Sjur Brenden (Nobina) 
Atle Rønning (Norgesbuss) 
Per Nilsen (Nettbuss) 
Arne Veggeland (Nettbuss) 
Margrete Hansen (Sporveien) 
Erik Holmeide (Konsentra) 
Jafar Altememy (AKT) 
Alf Jørgen Fedog (Norled) 
Håkon Fauskanger (Norled) 
Pål Ruud (Oslo-Fergene) 
Birte Sjule (Sporveien) 
Anders Rygh (Sporveien) 
 
Bernt Reitan Jenssen (Ruter)  
Hanne Bertnes Norli (Ruter) 
Marit Westvig (Ruter) 
Anders Finckenhagen (Ruter) 
Anita Frøshaug (Ruter) 
Nina Nitteberg (Ruter) 
Frode Hvattum (Ruter) 
Bjørn Auglend (Ruter) 
 

Strategiforum 
 

 
Møtereferat 

4/2016 
15.6.2016 
Sted: Dronningens gt. 40 
 
Kl. 09.00 - 11.00 
 

Forfall: 
Thomas Tvedt (AFK 
Ingeborg Holten (Sporveien) 
Anders Riiber (Sporveien)  
Martine Retting (Oslo-Fergene) 
Rune Pedersen (Ruter) 
Philipp Engedal (Nobina) 
Bjørn Granviken (Sporveien) 
Torgeir Kristiansen (Sporveien) 
Øystein Svendsen (Unibuss) 
Erik Lund (OVS)  
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Det er et ønske at Ruter deler innsikt fra sitt arbeid om fremtidens 
mobilitet og erfaring fra Toppindustrisenteret med medlemmer av 
Strategiforum. Ruter kommer tilbake til dette. 
 
 
Se egen presentasjon. 

  

4 Visjon og samspillsarbeidet   
Gjennomgang av temperaturmåling og diskusjon rundt resultatene 
Gallup 
 
Kari Nilseng fra Kantar TNS gikk gjennom resultatene fra 
hovedrapporten. Resultatene viser en svak positiv utvikling i 
samarbeidet. Det var enighet i forumet om at arbeidet er veldig 
relevant og viktig. Det var ønskelig at vi ble enige om klare mål for 
å utvikle relasjonene. Alle vil få tilsendt hovedrapporten og sin egen 
selskapsrapport tidlig uke 2 i 2017. Det var enighet om at hvert 
selskap går gjennom disse og gjør seg opp noen tanker om 
hvordan vi skal ta det videre. Dette blir satt på agendaen på neste 
Strategiforum 19. januar. 
 
Se egen presentasjon 

 

Gallup/alle 

5 Eventuelt 

 

Ruter 

 
 
 
 


